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  V á r o s  K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t  
 Oktatási és Kulturális Bizottsága  

 2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/242 

                                                      Fax: 06 23 310-135 • E-mail: hivatal@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu  

 Iktatószám: SZ-23-3/2019.  Ügyintéző: Pénzesné Szép Anna 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális 

Bizottsága 2019. március 18-án, hétfőn, 1400 órai kezdettel a Városháza 102-es 

tanácstermében megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak: 

 Nánási Tamás bizottsági elnök 

 Barabás József bizottsági tag 

 Fekete Péter bizottsági tag 

 Tálas-Tamássy Richárd bizottsági tag 

 Éhn András bizottsági tag 

 Tarjáni István polgármester (1. napirendnél) 

 Szakadáti László alpolgármester 

 Varga László alpolgármester 

 Mester László kommunikációért felelős munkatárs 

 dr. Kovács András jegyző (8. napirendnél) 

 dr. Szabó Ferenc aljegyző 

 Rumi Imre főépítész (1. napirendnél) 

 Hingyiné Molnár Ildikó, a Benedek Elek Óvoda vezetője 

 Czifra Zsuzsanna a Biatorbágyi Általános Iskola igazgatója 

 Bolykiné Kálló Eszter, a Pászti Miklós Művészeti Iskola vezetője 

 Szádváriné Kiss Mária, a Juhász Ferenc Művelődési Központ vezetője 

 Elbert Tamás Juhász Ferenc Művelődési Központ műszaki munkatárs 

 Uzonyi Edit, a Karikó János Könyvtár vezetője 

 Győri Ferenc, a Városgondnokság részéről 

 Veres-Czinege Anita oktatási ügyintéző  

 Tóth Tamás ifjúsági referens 

 Pénzesné Szép Anna jegyzőkönyvvezető 
 

Nánási Tamás: Üdvözli az Oktatási és Kulturális Bizottság ülésén megjelenteket. 

Megállapítja, hogy a bizottság 5 fővel határozatképes, az ülést megnyitja. A jegyzőkönyv 

hitelesítésére felkéri Barabás József bizottsági tagot. Javaslatot tesz a napirendre, a 

meghívótól eltérően. Elsőként javasolja megtárgyalni a településképi rendelet alapján történő 

pályázat kiírását. Felhívja a figyelmet, hogy 16 órakor az ülést berekeszti, amennyiben addig 

nem kerül sor minden napirend megtárgyalására, mivel ESZB bizottsági tagként részt kíván 

venni a központi orvosi ügyelet ünnepélyes megnyitóján. A fennmaradó napirendek a 

jövő héten hétfőn tartandó rendkívüli ülésen kerülhetnek megtárgyalásra. 

 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 
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Napirend: 

1) Pályázat kiírása a településképi rendelet alapján 

2) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 

3) Az Érdi Tankerületi Központ fenntartásában lévő biatorbágyi intézmények 

átszervezésének véleményezéséről 

4) A Karikó János Könyvtár statisztikai beszámolójáról 

5) A Karikó János Könyvtár 2019. évi munkatervéről 

6) Karikó János Könyvtár előirányzat módosítási kérelméről 

7) A Benedek Elek Óvoda intézményvezetőjének megbízásáról 

8) Városi Sportcsarnok építéséről – a kivitelezéssel összefüggő kérdésekről 

9) Ifjúság támogatási lehetőségeiről 

10) WIFI4EU pályázaton elnyert ingyenes wifi pontok kijelöléséről 

 

1) Pályázat kiírása a településképi rendelet alapján 

 

Nánási Tamás: A pályázati kiírásban szerepel, hogy építészeti érték esetén az építési 

engedélyt is be kell nyújtania a pályázónak, valamint idén meg kell valósítani a beruházást 

és január 31-ig el kell vele számolni. Ezeket nem érzi életszerűnek, ezért gyanítja, hogy e 

kötelmek miatt nem lesz pályázó. Javasolja, hogy a megvalósítási határidő 2020. június 30., 

a pályázat elszámolási határideje: 2020. augusztus 1. legyen..  

Rumi Imre: Egyetért a határidővel. Javasolja, hogy a településképi vélemény csatolása 

legyen előírás a pályázók számára az építési engedély helyett, valamint a pályázati eljárásba 

az Értéktár Bizottság kerüljön bevonásra.  

dr. Szabó Ferenc: Javaslata, hogy az Értéktár Bizottság véleményező szervként kerüljön 

bevonásra.  

Nánási Tamás: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

26/2019. (III. 18.) határozata 

Pályázat kiírásáról a településképi rendelet alapján 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága a 

Pályázat kiírásáról a településképi rendelet alapján szóló előterjesztés tekintetében az alábbi 

határozatot hozta: 

A Bizottság a helyi értékvédelmi támogatással kapcsolatos előterjesztéshez a következő 

módosításokat javasolja:  

- a településképi vélemény csatolása legyen előírás a pályázók számára az építési 

engedély helyett 

- a megvalósítási határidő 2020. június 30., 

- a pályázat elszámolási határideje: 2020. augusztus 1. legyen, 

- az elbírálás során a beérkezett pályázatokat Értéktár Bizottság is véleményezze.  
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2) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 

 

Nánási Tamás: Javasolja, hogy a Biai Református Iskola tisztasági festése és a tábla 

festése kerüljön törlésre, mivel az inkább a fenntartó feladata. A Juhász Ferenc Művelődési 

Központ tetőhéjalás és lábazat javítása kerüljön át az idén megvalósítandó feladatok közé. A 

régi épületében lévő irodák elektromos hálózatának felülvizsgálatára, valamint a közösségi 

házban a tűzriasztó cseréjére kerüljön sor az idei évben.  

Elbert Tamás: A művelődési házban helyre kell hozni az elektromos hálózatot, legalább a 

pénzügyi irodában, az állandó túlterhelés miatt szükséges újra huzalozni. Mindenképpen 

szükséges ennek megoldása, mivel tűzveszélyes, illetve állandóan leolt és dolgozni sem 

lehet. Saját hatáskörben pénzügyi szempontból nem tudják megoldani. 

Nánási Tamás: A Juhász Ferenc Művelődési Központ Karzat alatti nézőtérnek önálló 

világításkapcsoló kiépítése kerüljön ki a karbantartási programból, helyette a Juhász Ferenc 

Művelődési Központ pénzügyi irodában az elektromos hálózat cseréje történjen meg. A 

Vadvirág Óvodában a világítás korszerűsítése az idei esztendőben kerüljön megvalósításra, 

a beadvány alapján. A Pitypang Óvodában az idén kerüljön sor az elektromos hálózat 

felújítására, a világítás korszerűsítésére. Kérdése, hogy a Csicsergő Óvoda fal 

vizesedésének megszüntetése a tornaszobában és a szertárban miért nulla forint? 

Győri Ferenc: Összegszerűen nem lehet megmondani előre, mert fel kellene tárni a hibát.  

Nánási Tamás: Fenntartva a bizottság előző ülésen hozott döntését, javasolja, hogy a 

Csicsergő Óvoda fal vizesedésének feltárására, valamint a vakolat kijavítására kerüljön sor 

az idei évben. A Meserét Óvoda légkondicionálója horribilis összeggel van tervezve. Ez a 

nagy tétel zavarja, de ez évi megoldandó feladatnak tűnik.  

Fekete Péter: Kérdése, hogy ez a klimatizálás miért kerül 6 millió Ft-ba? 

Győri Ferenc: A szobák túl nagyok, magasak, nagyok az ablakok és nincs áramellátás a 

felszerelendő berendezéseknek, azt is külön ki kell építeni.  

Fekete Péter: Termenkénti klimatizálást javasol, mely pénzügyileg ütemezhető. Kéri, hogy 

készüljön becslés, hogy külön álló, költségtakarékosabb berendezéssel, hogyan valósítható 

meg. 

Nánási Tamás: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, az elhangzott módosítási 

javaslatokkal kiegészítve.  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

27/2019. (III. 18.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 

szóló előterjesztést és ahhoz a következő módosításokat javasolja: 
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Biai Református Iskola 

 11.-12. sor: a tábla festése, és a lábtörlők elhelyezése kerüljön törlésre 

Juhász Ferenc Művelődési Központ 

 40. sor: a karzat alatti nézőtér önálló világításkapcsoló kiépítése kerüljön a 
halasztható feladatok közé 

 44-45. sor: a tetőhéjalás és lábazat javítása kerüljön át az idén 
megvalósítandó feladatok közé 

 62. sor: az irodák elektromos hálózatának felújítása helyett az intézmény által 
jelzett elektromos problémák teljeskörű vizsgálatára kerüljön ebben az évben 
sor 1.016.000 forint keretösszeggel 

 Új tételek:  

 A pénzügyi irodában az elektromos hálózat cseréje idén történjen meg 

 A közösségi házban a tűzriasztó cseréjére kerüljön sor az idei évben 
Benedek Elek Óvoda 

 91. sor: A Vadvirág Óvodában a világítás korszerűsítése az idei esztendőben 
kerüljön megvalósításra 

 111. sor: A Pitypang Óvodában az idén kerüljön sor az elektromos hálózat 
felújítására, a világítás korszerűsítésére 

 118., 126. sor: Csicsergő Óvodában a tornaszoba és a szertár falában a 
vizesedés feltárásával, valamint a vakolat kijavításával kapcsolatos munkák 
sürgősséggel kerüljenek idén napirendre 

 133. sor: A Meserét Óvoda légkondicionáló berendezés ütemezett kiépítését a 
csoportszobákban az idei évben el kell indítani, melynek kivitelezési 
költségeiről készüljön vizsgálat 

 

 

3) Az Érdi Tankerületi Központ fenntartásában lévő biatorbágyi intézmények 

átszervezésének véleményezéséről 

 

Nánási Tamás: Látható az előterjesztésből, hogy a tankerület azt állítja, hogy a 

beszédfogyatékos problémával küzdő SNI gyerekek nevelése jelenleg is folyik a Ritsmann 

Pál Általános Iskolában, ugyanakkor a Német Nemzetiségi Önkormányzat állásfoglalásából 

az derül ki, hogy ők ezt a feladatot nem kívánják a jövőben felvállalni. Javasolja, hogy a 

tankerület kérését a bizottság támogassa. Javasolja, hogy a határozati javaslatban 

szerepeljen, hogy a Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola alapdokumentumába 

kerüljön be új alapfeladatként az SNI tanulók integrált nevelésének, oktatásának ellátása.  

Fekete Péter: A Biatorbágyi Általános Iskola esetében a megvalósuló magyar-angol két 

tanítási nyelvű oktatásról szeretne részleteket tudni. 

Czifra Zsuzsanna: Az intézményüknek újfajta irányvonalat kívánnak bevezetni. A 

felméréseik alapján kifejezett igényként jelentkezik az angol nyelv magasabb szintű oktatása. 

Egy osztály indítását tervezik, felmenő rendszerben, a jövő tanévtől. A jelenlegi személyi 

állományban megvannak azok a pedagógusok, akik taníthatnak a két tannyelvű 

osztályokban. Alsóban készségtárgyakat lehet a heti 5 angol órán kívül tanítani. A felső 

tagozaton ezek kiegészülnek közismereti tárgyakkal. A tárgyi feltételeket az érdi tankerületi 

központ fogja biztosítani, amennyiben ez az átszervezés jóváhagyásra kerül. 

 

 

Szavazás:  



5 
 

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

28/2019. (III. 18.) határozata 

 

 

Az Érdi Tankerületi Központ fenntartásában lévő biatorbágyi intézmények 

átszervezésének véleményezéséről 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta az Érdi Tankerületi Központ fenntartásában lévő biatorbágyi intézmények 

átszervezésének véleményezéséről szóló előterjesztést és az alábbi döntést hozza: 

 

A képviselő-testület a Nkt. 83. § (3) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva, támogassa 

az Érdi Tankerületi Központ fenntartásában és működtetésében lévő 

1) Biatorbágyi Általános Iskola esetében a megvalósuló magyar-angol két tanítási nyelvű 

oktatást felmenő rendszerben;  

2) a Biatorbágyi Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola, Karikó János Könyvtár 

épületében lévő telephelyének megszűntetését és a felvehető tanulói létszám 119 főről 

139 főre növelését a Szentháromság téri telephelyen és 80 főről 95 főre növelését a 

Kálvin téri telephelyen; 

3) a Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola tanulólétszámának 434 főről 470 

főre növelését, a fenntartóváltás jövőbeni átvezetését. 

4) A Bizottság az eredeti előterjesztés módosítását javasolja, és támogatja, hogy a 

Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola alapdokumentumába kerüljön be új 

alapfeladatként az SNI tanulók integrált nevelésének, oktatásának ellátása 

(beszédfogyatékosság). 

 

 

4) A Karikó János Könyvtár statisztikai beszámolójáról 

 

Nánási Tamás: Mivel nincs hozzászólás, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.   

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

29/2019. (III.18.) határozata 
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A Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2018. évi statisztikai beszámolójáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta és Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról 

szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 

hatáskörében jóváhagyja a Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2018. évi statisztikai 

beszámolóját. 

 

 

5) A Karikó János Könyvtár 2019. évi munkatervéről 

 

Nánási Tamás: Mivel nincs hozzászólás, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.   

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

30/2019. (III.18.) határozata 

A Karikó János Könyvtár 2019. évi munkatervéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta és Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális 

Bizottsága megtárgyalta és Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési 

szabályzatáról szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben 

foglalt átruházott hatáskörében jóváhagyja a Karikó János Könyvtár 2019. évi munkatervét. 

 

 

6) Karikó János Könyvtár előirányzat módosítási kérelméről 

 

Nánási Tamás: Mivel nincs hozzászólás, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.   

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
K i v o n a t  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

31/2019. (III.18.) határozata 

 

A Karikó János Könyvtár 2019. évi költségvetési előirányzat módosítási kérelméről 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta a Karikó János Könyvtár 2019. évi költségvetési előirányzat módosítási 

kérelmét. A bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy az intézményi 

költségvetés 3. sorának Dologi kiadások 33. Szakmai tevékenységet segítő 

szolgáltatások soráról 700 000 Ft átcsoportosítását a 71. Egyéb tárgyi eszközök 

beszerzése, létesítése, zárható könyvtári irodabútor külön sorára tegye át. 

 

 

7) A Benedek Elek Óvoda intézményvezetőjének megbízásáról 

 

Nánási Tamás: Az „A” határozati javaslat lényege az, hogy éljenek azzal a törvényi 

lehetőséggel, hogy pályázat nélkül bízzák meg igazgató asszonyt további 5 évre, mely 

döntéssel elindulhat a nevelőtestületi állásfoglalás is ebben az ügyben. Szavazásra teszi fel 

az határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

32/2019. (III. 18.) határozata 

A Benedek Elek Óvoda intézményvezetőjének megbízásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta a Benedek Elek Óvoda intézményvezetőjének megbízásáról szóló 

előterjesztést és azt javasolja a képviselő-testületnek, hogy az Nkt. 67. § (7) bekezdésében 

biztosított jogkörében eljárva, ne pályáztassa nyilvánosan a Benedek Elek Óvoda 

intézményvezetői státuszát. A bizottság javasolja a jelenlegi intézményvezető, Hingyiné 

Molnár Ildikó megbízását a vezetői feladatok további ellátásával a következő 5 éves 

időtartamra, 2019. augusztus 1. napjától 2024. július 31 napjáig. 

 

 

8) Városi Sportcsarnok építéséről – a kivitelezéssel összefüggő kérdésekről 

 

dr. Kovács András: 2016-ban 3 oldalú megállapodást kötött Biatorbágy Önkormányzata a 

Széchenyi Kosárlabda Akadémia és a Viadukt SE, hogy TAO támogatásból egy 

sportcsarnokot és az ehhez tartozó létesítményeket épít a Sándor-Metternich kastély hátsó 

udvarában. A kiviteli tervek alapján a kivitelezésre közbeszerzést írt ki a Kosárlabda 

Akadémia. Ez első ízben kudarcot vallott ez a közbeszerzés, majd újra kiírásra került. Három 

ajánlat érkezett, ebből egy érvénytelen volt. A legalacsonyabb ajánlati ár 1 milliárd 520 millió 

Ft volt nettó áron. A megállapodás értelmében, ha a legkedvezőbb ajánlatot tevő összeg is 

meghaladja a rendelkezésre álló fedezetet, akkor a szükséges plusz forrást az 

önkormányzatnak kellene biztosítania. Mivel 950 millióra volt becsülve, ezért majdnem 1 

milliárd Ft-os többletet jelentene bruttó értéken ennek a pályázatnak az elfogadása, ezért 

polgármester úr javaslata az, hogy az együttműködési megállapodás módosításával és a 

műszaki tartalom átdolgozásával kerüljön újra kiírásra a közbeszerzés.  
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Fekete Péter: Tekintettel arra, hogy az ajánlatok ellenértéke a rendelkezésre álló fedezetet 

meghaladja, javasolja, hogy az önkormányzat nyilvánítsa ki, hogy a rendelkezésre álló és a 

beérkezett legjobb ajánlat közötti résnek a 30%-át tudja biztosítani és kérje a közbeszerzést 

kiíró Széchényi Kosárlabda Akadémia Sportegyesület, hogy TAO pénzből biztosítsa a 

fennmaradó 70%-ot. 

Nánási Tamás: Szavazásra teszi fel a módosító javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

33/2019. (III. 18.) határozata 

Városi Sportcsarnok építéséről - a kivitelezéssel összefüggő kérdésekről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta a Városi Sportcsarnok építéséről - a kivitelezéssel összefüggő kérdésekről 

szóló előterjesztést és az alábbi döntést hozza:  

 

1) tekintettel arra, hogy az ajánlatok ellenértéke a rendelkezésre álló fedezetet 

meghaladja, az önkormányzat nyilvánítsa ki, hogy a rendelkezésre álló és a beérkezett 

legjobb ajánlat közötti különbség 30%-át tudja biztosítani és kérje a közbeszerzést 

kiíró Széchényi Kosárlabda Akadémia Sportegyesület, hogy TAO pénzből biztosítsa a 

fennmaradó 70%-ot. 

 

 

 

Nánási Tamás: Mivel kezdődik a központi orvosi ügyelet ünnepélyes megnyitója, 

megköszöni a részvételt, az ülést 16 órakor bezárja. 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Nánási Tamás Barabás József 

 bizottsági elnöke bizottsági tag 

 

 


